♥♥♥ Announcements 8-3-2025 ♥♥♥

Fellowship lunch will follow after the Worship Service today.

Call for Manuscripts: 2025 "A Lamp Unto My Feet"

*Deadline: September 21, 2025

*Content: Testimony, Bible Study Insights, or Spiritual Meditation

*Email Address: education@cbcrvirginia.org

The Deacon Board and Pastor Search Committee have unanimously agreed on July 27, 2025, to accept Pastor Jakub Wu as our final candidate for the Chinese Pastor position. Our next step is to invite Pastor Wu and his family to the Candidate Weekend at CBCR on September 12. The Candidate Weekend will provide opportunities for CBCR congregations and for Pastor Wu and his family to get to know each other. We will share the details of the Candidate Weekend with you when available. Meanwhile, please continue to pray for all parties involved as we enter the final stretch of Pastor Wu's candidacy process, that God will grace everyone with clarity of His will and alignment with His heart.

Details on the next steps:

**Pastor Jakub Wu and family will visit CBCR for the Candidate Weekend on September 12.

**Immediately after the Candidate Weekend, the Deacon Board and Pastor Search Committee will decide whether to recommend to the congregation to call Pastor Wu as our next Chinese Pastor.

**If recommended, CBCR members will vote on calling Pastor Jakub Wu as our next Chinese Pastor within 2 weeks.

♥♥♥ 教会消息 8-3-2025 ♥♥♥

今天聚会结束后有团契午餐,请留步。

欢迎投稿: 2025 年度教会刊物"脚前的灯"

截止日期: 2025年9月21日

文稿包括:见证,查经心得,或灵修 电邮地址:education@cbcrvirginia.org

执事会和聘牧委员会已于 2025 年 7 月 27 日一致决定接纳吴琼彪牧师为中文牧师职位的最终候选人。接下来的步骤是邀请吴牧师和他的家人于九月十二日参加 CBCR 的候选人周末活动。这个候选人周末将为 CBCR 的会众以及吴牧师一家提供彼此认识的机会。我们将尽快与大家分享候选人周末的详细信息。在此期间,请大家继续为所有相关人员代祷,求神赐下清晰的引导,并使众人心意与祂的旨意对齐,在吴牧师候选过程的最后阶段蒙神的恩典与带领。

下一步的详细说明如下:

- **吴琼彪牧师及其家人将于九月十二日前来 CBCR 参加候选人周末活动。
- **候选人周末结束后,执事会和聘牧委员会将决定是否向会众 推荐吴牧师担任我们下一任中文牧师。
- **如果推荐通过, CBCR 会员将在两周内就是否呼召吴琼彪牧师 为我们的下一任中文牧师进行投票。